
 

 

Pkt 11 Årsmöte Skellefteå AIK Friidrott 

Styrelsens förslag till behandling av Norrvallaprojektet 

1. Bakgrund 

• Skellefteå kommun överväger att bygga en Fotbollshall på friidrottsanläggningen på 

Norrvalla 

• Planen är preliminärt att börja gräva på Norrvalla oktober 2023 

• Enda föreslagna alternativ för friidrotten är på Anderstorp med en föreslagen budget 

av 13 mkr och färdigställande 1 juni 2024 

• De skisserade alternativen är väsentligt sämre än de anläggningar vi för närvarande 

disponerar på Norrvalla 

• Anderstorp som lokalisering innebär väsentliga försämringar för friidrotten 

• Norrvalla är också en delvis öppen idrottsplats som kan användas av allmänheten när 

den inte är bokad 

• Norrvalla är bra belägen också för andra arrangemang 

 

2. Styrelsens förslag till prioriteringar 

a) Behåll Norrvalla som utomhusarena för friidrotten 

b) Bygg ny friidrottsarena på Skogsvallen utrustad för att kunna arrangera SM 

c) Bygga ny arena på annan plats men fullt utrustad enligt moderna krav enligt 

pkt b) 

Om inte alt a) väljs skall en ny friidrottsarena föreligga fullt färdig och tävlingsklar 

med samtliga funktioner färdigställda innan Norrvalla avvecklas 

3. Styrelsens förslag till beslut vid Årsmötet 

• Årsmötet utser en projektgrupp med två till tre ledamöter fristående från styrelsen 

som ska förstärka arbetet i projektet. Styrelsen utser 1-2 ledamöter till 

projektgruppen 

• Projektgruppen rapporterar till styrelsen 

Projektgrupp och styrelse har mandat att godkänna förslag enligt punkt a) och punkt b) 

ovan. Förslag enligt punkt c) eller sämre lyfts till ett Extra Årsmöte för beslut.  Styrelsen 

kallar till sådant Årsmöte i enlighet med stadgarna. 

 


